
Zápis ze stravovací komise dne 5. 1. 2012 
 
Přítomni zástupci t říd:  1.A,B, 2.A,B, 3.A,B, 4.A,B, 5., 6., 7., 8. 
 S I.A, S IV.B 
 
Projednáno: 
 
Stanovisko ke zvýšení cen potravin k výši stravného ve II. pololetí 2012:  Cena 
stravného zatím nebude zvýšena. Obědy budou pokud možno ve stávající kvalitě 
s dodržením spotřebního koše. Doplňky k jídlům (ovoce, mléčné výrobky) musí být 
zachovány. Případně budou vyloučeny dražší výrobky (kinder tyčinky, některé 
moučníky, zmrzliny), které byly v I. pololetí podávány. Pokud by přesto nebylo možné 
dodržet spotřební koš podle vyhlášky o školním stravování, byla by cena oběda 
zvýšena od března 2012. Maximální předpokládané navýšení za jeden oběd by činilo 
2 Kč. Rodiče by byli včas informováni. 
 
Informace o jednání školního parlamentu s vedoucí š kolní jídelny: 
 
Jídla na přání žáků budou do jídelníčku zařazována v souladu se spotřebním košem 
a hygienickými předpisy. 
 
Dotazy a p řipomínky rodi čů: zodpovídala vedoucí školní jídelny p. Holá 

 
• Zelenina je v každém jídle – zelenina je nedílná součást zdravé výživy, její 

spotřeba je stanovena hygienickými předpisy. 
 

• Použití rajčat v obědě 1 a 2 v jeden den, některé děti mají na rajčata alergii -
vedoucí školní jídelny bude jídelníček sestavovat tak, aby tomu tak nebylo. 

 
• Některé porce mají nedovařené brambory – technologickým postupem nelze 

docílit, aby brambory ve všech částech varné nádoby byly uvařené stejně. 
Další příčinou je, že dodavatel smíchá různé odrůdy. 

 
 
 
 
 
 
 
V Praze dne 5. 1. 2012 zapsala: Mgr. Helena Bořutová 


